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Kære kulturudvalgsmedlem.  
 
I dag ser jeg, at det er lykkedes for Danske Mediers Arbejdsgiverforening, der 
er domineret af de statsstøttede aviser, at udelukke alle distriktsblade, der 
udkommer færre end 44 gange om året. Jeg gætter på, at 95 procent af dem, 
der opfylder det kriterie, er ejet af en statsstøttet medievirksomhed. 
 
Det vil betyde, at flere lokalaviser nu vil dø. Mine to aviser udkommer for 
eksempel sammenlagt 25 gange om året, og jeg skal nu konkurrere med 
Ugeavisen Esbjerg og Fanø Ugeblad på totalt ulige vilkår. Det samme gælder 
flere andre privatejede lokalaviser, især i udkantsdanmark.  
 
Jeg havde advaret om, at det ville ske, men akkurat som frygtet, så benyttede 
DMA Folketingets sommerpause til at få indflydelse på bekendtgørelsen, 
mens I var borte. Det klæder ikke folkestyret. 
 
Jeg håber, det snart slutter med DMAs enorme magt over Slots- og 
Kulturstyrelsen. Og at I ikke har set bekendtgørelsen, før den kom ud. For så 
har I også svigtet. Og er medskyldige i, at loven får den modsatte virkning af 
den intention, I havde. 
 
Med venlig hilsen 
Finn Arne Hansen 
Udgiver 
Vadehavets Mediecenter ApS 
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